
Consell Escolar del dimarts, 26 de setembre de 2023, 17.30 h.

Assistents

Directora Míriam Martínez Flores

Cap d’estudis Roser Roselló Amill

Secretària Savitri Pàmies Gutiérrez

Representant de l’AMPA Maria Dolors Lozano Rubio

Representant de mares i pares Montserrat Granados Salvadó

Representant de mares i pares Myriam Mestres Oliva

Representant de l’Ajuntament Beatriz Arenas Moya

Representant del professorat Àngela Guxens Amorós

Representant del professorat Juan Carlos Muñoz González

Representant del professorat Elena Pedrocchi Rius

Representant del professorat David Serra Siuró

Representant del professorat Xavier Solé Figueras

Absents

Francina Muntas Ollé (representant del PAS), Marta Fontanals Torroja (representant de mares i
pares), Llum Bonet Magre (representant de l’alumnat) i Cèlia Fernández Miranda (representant de
l’alumnat).

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta del Consell Escolar del 27 de juny de 2023

2. Composició del consell escolar pel curs 23-24

3. Aprovació de la memòria del curs escolar 22-23

4. Activitats previstes:

4.1 Escola de famílies

4.2 Temes de treball curs 23-24

5. Celebració dels 25 anys dels centre el curs 24-25

6. Sortides escolars del curs 23-23

6.1 Proposta sortides

6.2 No als creuers com a viatge de fi d'estudis

7. Precs i preguntes

Contingut i acords

1. Queda aprovada l’acta del Consell Escolar del dia 27 de juny de 2023.



2. Composició del consell escolar.

La Lili informa que poc a poc anirà deixant el consell escolar perquè ja no te cap fill que estudiï a
l’institut. 

Es buscaran representants a l’AFA i entre els pares i les mares de l’alumant ja que, aquest any
2023 hi ha eleccions.

El calendari del procés electoral és el següent:

 Inici del procés: a partir del dia 30 d'octubre de 2023

 Constitució de les meses electorals: abans del dia 13 de novembre de 2023

 Votacions: entre els dies 20 i 24 de novembre de 2023, ambdós inclosos

 Constitució del consell escolar i presa de possessió dels seus membres: no més tard del 
dia 19 de desembre de 2023

3. Memòria del curs.

La directora, Míriam, presenta la memòria del curs 2022/2023 i se’n destaca el següent:

Els llibres digitals de lectura que es van emprar a 3r i 4t ESO el passat curs van anar bé però es
va decidir que el centre tornaria als llibres en paper i, per tant, aquest curs no es faran servir les
plataformes digitals a les sessions de lectura.

El curs passat no es van crear les biblioteques d’aules, es crearan aquest curs.

S’informa que el curs passat només van gaudir  d’ajuda per sortides 4 persones. La resta van
poder fer-ho gràcies a les ajudes rebudes a 1r ESO en concepte de Motxilla Escolar i a les Beques
del consell comarcal de l’Alt Camp.

Col·laborem amb moltes associacions i entitats del poble per teixir sinergies (ajuntament, escola
de música, museu d’Alcover, CAP, associació juvenil...).

S’han iniciat els tràmits per a l’elaboració d’un pla d’entorn amb l’ajuntament.

S’ha procurat tenir cotutor a totes les tutories d’ESO. 

Queda pendent realitzar la PAT. 

El Projecte Lingüístic,liderat pel professor i coordinador LIC, Jordi Artigas,  ha estat aprovat i es
troba a la pàgina web del centre.

Durant el curs 2022/2023 el centre ha participat a diferents trobades, sortides i activitats, en les
que  es  destaquen:  Erasmus+,  olimpíades  de  Química  i  d’història,  copa  cangur,  pica-lletres,
programa europeu dels treballadors esclaus (URV) i Fòrum Trics. Aquesta última participació, la
recorda el David, informant que els/les alumnes de BAT van anar al Fòrum Trics a presentar els
treballs de recerca.

Pel que fa als resultats acadèmics del curs 2022/2023, preocupa el percentatge d’alumnes de 1r
ESO (el 23%) que suspèn més de 3 assignatures a 1 ESO. El 64% de l’alumnat aprova totes les
assignatures a 1r ESO, percentatge força inferior a altres cursos.

Les Competències Bàsiques de 4t ESO van anar molt  bé. Seguim amb  una tendència bona i
estem per sobre la mitjana dels centres de Catalunya que tenen la mateixa complexitat que el
nostre centre. Gairebé tothom de 4t ESO té aquest nivell assolit.

Pel  que  fa  al  resultat  de  les  PAU,  es  destaca que  s’han millorat  els  resultats  en  les  proves
d’anglès, conseqüència d’una actuació de millora que es va fer des del departament de llengües



estrangeres i enguany es farà un pla de millora per a matemàtiques per a millorar els resultats a
les PAU.

Després, es comenta que els continguts dels centres d’interès de 1r i 2n ESO es revisen cada any
per millorar-los.

Finalment,  pel que fa als  protocols  d’assetjament i  ciberassetjament durant  el  curs passat,  se
n’han tancat 5 i n’hi ha 2 d’oberts que es preveu tancar-los en breu. La Roser informa que, a part
de treballar-ho amb l’alumnat es treballa també amb l’USAV.

Sense objeccions, s’aprova la memòria del curs 2022/2023.

4. Activitats previstes

4.1. Escola de famílies

La Roser informa que aquest curs s’intentarà fer, novament, la xerrada de justícia juvenil que es va
dur a terme el curs passat.

També  es  durà  a  terme  una  xerrada,  per  part  del  centre  Can  Ros,  sobre  l’ús  i  l’abús  dels
dispositius mòbils i jocs d’ordinador. Aquesta activitat es preveu fer-la amb l’alumant de 3r d’ESO.

Des de l'institut, es treballa conjuntament amb el CAP per fer 2-3 xerrades relacionades amb les 3
figures noves que hi ha al CAP (fisioterapeuta, sexòloga i psicòloga). 

4.2. Temes de treball pel curs 23-24

A part  d’aquestes temàtiques, la Míriam pregunta si  es considera interessant  treballar  des del
centre algun altre tema, per programar xerrades i/o activitats per les famílies i/o alumnes.

Les diferents representants ho preguntaran a la resta de mares i pares.

5. Celebració dels 25 anys de l’institut

A l’inici del proper curs l’institut Fonts del Glorieta farà 25 anys i es volen realitzar diferents actes.
Entre ells, un sopar amb alumnat i professorat. 

També es proposa fer una exposició fotogràfica, amb un recull de relats i fotografies d’exalumnes.

Per tal que el centre faci goig, durant aquest curs, s’intentaran fer totes les millores de l’institut que
hi ha pendents (canviar la xarxa para pilotes, desperfectes...) perquè estigui bé de cara el curs
vinent.

La Lili comenta si aquest curs es posarà en marxa l’hort ja que des del carrer i des de l’AMPA es
veu aquest espai com si estès abandonat i fa mal efecte. Demana si es podria netejar i mantenir
més net.

La Míriam informa que, properament, posarem una tela negra per tapar la visió des de l’exterior i
el més aviat possible hi posarem ordre.

6. Sortides

6.1 Proposta sortides

S’exposen les sortides de l’etapa ESO i les de batxillerat.

També s’informa que seguirem participant a viatges d’intercanvis d’estudiants i Erasmus+.



Es comenta que aquest curs es proposarà anar a fer esports d’aventura a Rialp a final de curs en
comptes de Port Aventura.

6.2 No als creuers com a viatge de fi d'estudis

També s’informa que el claustre de professors/es va votar en contra de que el viatge de fi de curs
de 4t  ESO segueixi  sent  un viatge en creuer  i  es demana la  votació del  consell  escolar  per
recolzar aquesta decisió i que els viatges realitzats des del centre siguin culturals, enriquidors i
adreçats a tothom. 

Després de votar, per unanimitat, el consell escolar aprova aquesta decisió i no es recolzarà des
de  l’institut  aquest  tipus  de  viatges  en  creuer,  ja  que  que  no  són  culturals  ni  sostenibles
ambientalment, recordem que som «escola verda».

7. Precs i preguntes

*S’acorda realitzar el proper Consell Escolar el 21 de novembre del 2023 a les 17:30h.

*S’acorda realitzar el proper Consell Escolar el 20 de febrer del 2024 a les 17:30h.

*S’acorda realitzar el proper Consell Escolar el 14 de maig del 2024 a les 17:30h.

Després de tractar els temes anteriors, finalitza la reunió a les 18:45h del dimarts 26 de setembre
del 2023.


